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The right to private life in Algerian media
Analytical study of laws: 1982-1990-2012

Abstract

This study seeks to identify the legal texts included in the Algerian media laws that regulate
the right of individuals to protect their private lives, especially in light of the terrible
development of information and communication technologies and the concomitant
emergence of modern technologies in Informatics through listening devices, recording,
filming, surveillance... As well as the free and unrestricted dissemination through the
new media, which made the media and media men exploit these technologies to obtain
information and data of individuals related to their private lives, in an effort to gain
material from the scoop. The legal study also aims to reveal the procedures of the right
of reply and correction provided for by the Algerian Legislature through the media
laws: 1982-1990-2012, as a mechanism to protect the privacy of individuals in Algeria.

Le droit a la vie privée dans la législation algérienne des médias
Etude analytique des lois: 1982-1990-2012

Résumé

Cette étude cherche a identifier les textes juridiques inclus dans les lois algériennes
sur les médias qui réglementent le droit des individus a protéger leur vie privée, no-
tamment a la lumiere du terrible développement des technologies de I’information et
de la communication et de [’émergence concomitante des technologies modernes en
Informatique a travers les dispositifs d écoute, d’enregistrement, de tournage, de sur-
veillance... Ainsi que la diffusion libre et sans restriction a travers les nouveaux me-
dias, qui a amené les médias et les hommes de médias a exploiter ces technologies pour
obtenir des informations et des données d’individus liées a leur vie privée, dans le but
de tirer du matériel du scoop. L étude juridique vise également a révéler les procédures
du droit de réponse et de rectification prévues par le Législateur algérien a travers les
lois sur les médias: 1982-1990-2012, en tant que mécanisme de protection de la vie
privée des individus en Algérie.
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